
1 
 

Verslag overlegvergadering Universiteitsraad – College van Bestuur 13 mei 2024 

 

Aanwezig: Annetje Ottow, Hester Bijl, Martijn Ridderbos, Ard Weeda (adjunct secretaris College van Bestuur), 

Ella Picavet, Jurian Calis, Ebrar Kaya, Victor van der Horst, Rebekka van Beek, Femke Spaargaren, Mark 

Dechesne, Véronique de Gucht, Timothy de Zeeuw, Floske Spieksma, Patrick Klaassens, Max van Haastrecht, 5 
Pauline Vincenten (voorzitter) en Robert-Jan van Ette (griffier) 

 

Afwezig: Joost Augusteijn, Jeppe Bandringa, Bas Knapp 

 

Conceptagenda: 10 

1 Opening en mededelingen 

2 Kadernota 2025-2029 

3 Sluiting 

 

1. Opening en mededelingen 15 
De voorzitter opent de vergadering.  

 

2. Kadernota 2025-2029 

De voorzitter geeft aan dat de Raad het tot nu toe doorlopen proces gewaardeerd is. De Raad zal over 

zijn advies c.q. instemming pas besluiten na de overlegvergadering van 27 mei 2024. 20 
 

Er liggen nog een aantal vragen voor het College die door de vicevoorzitter beantwoord zullen worden. 

 

De vicevoorzitter van het College beaamt dat een mooi intensief proces is doorlopen waarin de 

kadernota en de herijking AEG meerdere malen besproken zijn. 25 
 

De verantwoordelijkheid voor het aanpassen van de interne verdeelmodellen ligt bij de faculteiten. Het 

College (en de Raad) gaan over de AEG. De Raad mag er wel vanuit gaan dat het aan het 

faculteitsbestuur en de faculteitsraad is om de kwaliteit van onderwijs en onderzoek te borgen. 

 30 
Er wordt donderdag a.s. tijdens de beradendag weer uitgebreid gesproken over stijgende kosten en de 

doorbelasting daarvan. Het College probeert de doorbelastingen te minimaliseren maar dat vereist 

keuzes.  

 

Het College is nog druk in gesprek met de controllers om de concurrentiepositie van de betafaculteiten 35 
te behouden. In de voetnoot op pagina 27 van de kadernota staat een argumentatie over het 

zwaartekrachtbeurzen en het groeifonds.  Door de aanpassingen van het AEG zijn er niet minder 

nullasten dan in de oude AEG. 

Er zal geen volledige compensatie plaatsvinden voor FWN. Met de herijking van het AEG gaat FWN er 

iets op vooruit, maar iets minder meer. 40 
De proportionele verdeling van de gelden van het ministerie is door de herijking van het AEG dichter bij 

de werkelijkheid gekomen.  

 

Het College snapt dat het AEG een positief effect heeft op de werkdrukvermindering. Alleen blijft het 

ingewikkeld om precies aan te geven waar dit precies neerslaat. Dar moet meer gaan blijken in de 45 
begroting. In de begrotingshandleiding worden hiervoor extra aanwijzingen gegeven. 

 

Er is meer tijd nodig om te kijken naar een andere verdeling van de centrale budgetten, bijvoorbeeld 

huisvesting. Hier horen ook andere vraagstukken bij.  

Het College heeft SOZ gevraagd om te kijken of er niet iets te doen is aan de prijzen van de 50 
sportkaarten. Dit komt terug in de begroting. 
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Er is geconstateerd dat groepen werk doen buiten hun UFO-profiel. Waar die gevallen bekend zijn wordt 

daarop geacteerd. Eén faculteit zoekt naar oplossingen met betrokkenen. Aan HR Centraal is gevraagd 

om het HR-beleid en de handhaving aan te scherpen. 

 

Een verruimde reiskostenregeling komt in de begroting 2025. In de begrotingsrichtlijn wordt opgenomen 5 
dat faculteiten hier reeds rekening mee moeten houden. 

 

Er zijn vragen gesteld over duurzaamheid versus huisvesting. Het College komt hier schriftelijk op terug. 

Het College wil over duurzaamheid graag nog eens doorpraten met de Raad. Rondom de verkoop van 

grond gebeurt heel veel op het moment. Er zijn 300 nieuwe studentenwoningen geopend. Het College 10 
zal hierover beter met de Raad communiceren. 

 

De stijging van het budget voor SAP/ERP komt omdat het eigenlijk twee projecten zijn. SAP/ERP zelf en 

een erkennen en waarderenplatform. Erkennen en waarderen moet apart omdat anders gewacht zou 

moeten worden op SAP/ERP. Voor het hele programma wordt de begroting nu doorgelicht, ook in 15 
vergelijking met andere universiteiten. 

 

Het College vindt het idee voor een cyberveiligheidstraining een goede en zal dit bespreken met de 

directie Informatiemanagement. 

 20 
De fractie van PBMS ziet risico’s in de bezuinigingen bij de faculteit FWN. Hoe kan, bij groei, de faculteit 

goed onderwijs en onderzoek blijven doen. De verwachting is dat de faculteit gaat groeien. Verder wordt 

een risico gezien in de concurrentiepositie ten opzichte van andere (technische) universiteiten. De Van 

Rijnmiddel zijn niet aangewend als extra geld voor FWN.  De vicevoorzitter zegt dat in de technische 

berekening rekening is gehouden met groei van FWN. Er is een afspraak met alle faculteiten dat de 25 
herijking AEG goed gemonitord wordt. Als er een faculteit veel last gaat krijgen van de herijking, de 

andere faculteiten solidair zullen zijn met die faculteit; een hardheidclausule. FWN heeft gezegd dat dit 

wordt uitgewerkt in de begroting. Voor Zwaartekracht is een uitzondering gemaakt omdat deze beurzen 

heel groot zijn en de prikkel in AEG veel kleiner is dan die beurzen. Het niet hebben van die prikkel is 

dus minder relevant. Als je de Zwaartekracht wel mee zou nemen, dan zou die vanwege de grootte bijna 30 
alle andere prikkels wegnemen. 

Dat de technische universiteiten op een voorsprong zijn gezet, is wel een gegeven dat door Den Haag is 

geregeld.  

 

De fractie van PhDoc is blij dat de problematiek rond UFO-profielen wordt opgepakt. Maar dat bekende 35 
gevallen worden opgepakt is niet voldoende. Er zijn voorstellen gedaan maar die worden in het 

algemeen als onvoldoende beschouwd. De vicevoorzitter zal concreet vragen naar de stand van zaken, 

de genomen acties en de reacties daarop. 

De fractie van PhDoc vindt het raar dat er tussen faculteiten andere wijzen van aanpak worden 

gehanteerd; het is een CAO-aangelegenheid. De fracties van UB, LAG en SC sluiten zich hierbij aan. 40 
 

De fractie van SC wil graag meer weten over de maximale bezettingsgraad van de gebouwen. De 

vicevoorzitter zegt dat dit een van de aspecten is bij het bepalen van de strategie. Keuzes kunnen pijn 

doen. Verder wil de fractie van SC graag weten wat er gebeurt met het SOZ budget nu en bijdrage van 

de hogeschool wegvalt. De vicevoorzitter zegt dat hij SOZ gevraagd heeft om te kijken in hoeverre de 45 
prijs van de sportkaart gehandhaafd kan blijven. 

 

De fractie van UB stelt aan de orde dat reële gebruikerswensen voor gebouwen soms niet gehonoreerd 

worden. De vicevoorzitter antwoordt dat de gebouwen voor de gebruikers worden gebouwd. Vastgoed is 

wel afhankelijk van kaders en de input van de faculteiten en instituten.  50 
 

De fractie van LAG wil weten hoe de staalgelden zijn ingezet ten aanzien van bijvoorbeeld kleine 

talenstudies. De vicevoorzitter komt hier op terug. 

Zijn er nieuwe cijfers bekend over de bezettingsgraden in gebouwen van WP? Hier komt de 

vicevoorzitter op terug. 55 
Tenslotte maakt dit raadslid de opmerking dat FWN niet de rekening betaalt voor de hele universiteit. 

Het omgekeerde was jarenlang waar. Goed onderzoek en onderwijs is voor de hele universiteit 

belangrijk.  
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3. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

2024.05.13.001 Cyberveiligheidstraining bespreken met directie Informatiemanagement 

2024.05.13.002 Inzake UFO-profielen:  concreet vragen naar de stand van zaken, de genomen acties en 
de reacties daarop 

 


